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Dagsorden:

1. Valg af dirigent
2. Formandens beretning
3. Kassereren fremlægger regnskab
4. Oplæg til en ny bådebro
5. Hjertestarter i Vestervangsparken
6. Afstemning om at sætte foreningens kontingent op til 450,- årligt
7. Indkomne forslag
8. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter

- Bestyrelsesmedlemmerne Kasper, Dennis og Ashok er på valg og
ønsker alle genvalg

- Suppleanterne Trine og Lisette er på valg og ønsker alle genvalg
9. Valg af revisorer (udenfor bestyrelsen) samt suppleant (udenfor bestyrelsen)
10.Evt.

—-----------------------------------------------------------------------------------

1) Anders Leick fra nr. 12 er valgt til dirigent.
Anders konstaterer at generalforsamlingen er korrekt indkaldt og
generalforsamlingen er beslutningsdygtig ved simpelt flertal

2) Rune fremlægger sin beretning, som kan findes på foreningens hjemmeside
www.vestervangsparken.dk

- Der blev stillet spørgsmål til rimeligheden af, at vi som forening selv har
været nødt til at betale os fra snerydningen når kommunen som
udgangspunkt har pligt til det. Det blev fra bestyrelsens side pointeret,
at kræfterne er blevet brugt andre steder og forventer ikke at tage en
yderligere dialog med kommunen omkring snerydning. Der blev
pointeret at andre medlemmer er velkomne til at tage sagen op hvis det
ligger andre tungt på sinde.

3) Dennis fremlagde regnskabet som kan findes på foreningens hjemmeside
www.vestervangsparken.dk

- Overordnet set kan det konstateres at foreningens økonomi ser fin ud,
men kan ende med at blive presset grundet øgede udgifter til bl.a.
snerydning og containere

- Regnskabet blev godkendt efter at punkt 8 blev diskuteret og godkendt

http://www.vestervangsparken.dk
http://www.vestervangsparken.dk


4) - Ashok fremlagde planerne om den nye bådebro og at vi har tænkt os at
søge om pengene hos Foreningen Syd For Solbjerg som har ansøgning i
løbet af formiddagen
- Der blev stillet spørgsmål til hvilke sikkerhedsmæssige overvejelser der var
gjort i forbindelse med broen. Det blev påpeget at der p.t. er en redningskrans
ved broen og at broen er godkendt hos kommunen efter de har set
tegningerne.
- Der blev spurgt til hvilke muligheder vi har hvis området skulle blive for
populært
- Der blev stemt og forslaget blev vedtaget

5) Martin fremlagde sin undersøgelse om en ny hjertestarter. Gennem
Trygfonden er den gratis at få og vedligeholde i 3 år. Derefter vil foreningen
have en omkostning på ca. 1500,- hvert tredie år.
Den skal tilkobles strømmen hos den nærmeste nabo, som så vil blive
godtgjort.
Martin har søgt om at få installeret en og skulle det blive et afslag, vil det
koste omkring 20.000,- som vi så skulle finde andre steder. Evt. ved at slå sig
sammen med nærliggende grundejerforeninger.
Der blev stemt og forslaget blev vedtaget.

6) Der var ikke andre der ønskede at stille op til valg, så alle blev genvalgt
Der var ligeledes ikke andre der ønskede at stille op til suppleantposten så
alle blev genvalgt
Begge revisorer blev genvalgt
Anders Leick blev valgt som revisorsuppleant

7) Rune fremlægger bestyrelsens begrundelse for at foreslå at hæve
kontingentet. Øgede udgifter til containere og snerydning samt vedligehold af
en evt. hjertestarter vil kunne gøre, at det nuværende kontingent er for lidt til
at kunne opretholde foreningens mulighed for bl.a. at kunne lave sociale
arrangementer.
- Der blev stemt og forslaget blev vedtaget. Herefter kunne budgettet
godkendes

8) Der blev spurgt ind til, hvem der ejer diverse både der ligger rundt omkring på
søbredden. Det er kommunal grund og det er derfor en mulighed at melde det
ind til kommunen gennem Borgertip. Herefter vil kommunen sætte sedler på,
så ejeren kan se at de skal fjernes.
Der blev spurgt ind til, hvem der ejer bådene på stativet. Det blev pointeret at
de tilhører medlemmer af grundejerforeningen og, at alle der skulle have lyst,
kan kontakte Rune eller Ashok hvis de skulle have lyst til at låne en båd med
en elmotor.


